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Από το υπ'αριθ. 17/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
Αρ. απόφ. 491/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση συγκατάθεσης για τη χρήση χώρου, σε 
περιοχή του συν/σμού Μέσης, ως χώρου απόσυρσης 
αγροτικών προϊόντων και αιτήματος για την 
οικονομική συμμετοχή των συνεταιρισμών του Νομού 
στην αποκατάσταση ζημιών» 

 
 Σήμερα 3 Σεπτεμβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 30-8-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 16 μέλη. 
 
         Παρόντες                                        Απόντες         Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Α. Δελαβερίδης  Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου   
3. Μ. Ποτουρίδης Θ. Τέτος    
4. Κ. Κόλβατζης Π. Καρασαββίδου   
5. Κ. Βαφείδης Α. Μαρκούλης   
6. Ε. Λελεκάκης Α. Καραντουμάνης  Απόντες Πάρεδροι 
7. Κ. Πουλασουχίδης Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα 
8. Κ. Γκαβαϊσές Β.   Τσίλης          Α.   Χατζηγεωργίου 
9. Λ. Τάκης Γ.   Χιονίδης          Θ.   Δεμερτζίδης 

10. Ε. Παναγιωτίδης   
11. Ο. Σιδηρόπουλος   
12. Ε. Σοφιανίδης   
13. Χ. Παπαγεωργίου 
14. Δ. Ζαμάνης 
15. Μ. Αδαλόγλου 
16. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 480/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 482/96 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Κόλβατζης και αποχώρησαν οι κ. κ. 
Μ.Ποτουρίδης και Π.Αγαθαγγελίδης.  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 483/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Παναγιωτίδης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 487/96 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σοφιανίδης. 
Kατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 491/96 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.492/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Δ. Ζαμάνης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 22-8-96 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: Σας γνωρίζουμε ότι σε περιοχή του Συν/σμού Μέσης του Δήμου 
μας γίνεται από διάφορους Συν/σμούς του Νομού απόσυρση αγροτικών προϊόντων. 
 Επειδή από τη μεταφορά με μεγάλα φορτηγά αυτ/τα των προς απόσυρση 
προϊόντων έχουν δημιουργηθεί πολλά προβλήματα στο οδικό δίκτυο του Συν/σμού 
αλλά και προβλήματα καθ/τας και ρύπανσης του περιβάλλοντος. 
 Επειδή για την αποκατάσταση των ζημιών στο οδικό δίκτυο, την ανάπλαση 
του χώρου που γίνεται η απόσυρση και για την καθ/τα απαιτείται μεγάλη δαπάνη και 
ο Δήμος αδυνατεί να την αντιμετωπίσει από δικά του έσοδα.   
 Παρακαλείται το Δ.Σ. 
1. Να συνογορήσει για τη χρήση του συγκεκριμένου χώρου ως χώρου απόσυρσης 
αγροτικών προϊόντων και 
2. Να ζητήσει την οικονομική συμμετοχή των Συν/σμών στην αποκατάσταση των 
παραπάνω ζημιών με 0,60 δρχ. ανά κιλό αποσυρόμενου προϊόντος. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Εδώ και αρκετά χρόνια λειτουργεί στο χώρο της Μέσης που ανήκει στα 
διοικητικά όρια του Δήμου χώρος απόσυρσης ροδακίνων. Πιστεύω ότι πρέπει να 
υπάρξει κατ’ αρχάς απόφαση του Δ.Σ που θα εγκρίνει να λειτουργήσει εκεί χώρος 
απόσυρσης. Δεύτερον, η λειτουργία αυτού του χώρου δημιουργεί μία πρόσθετη 
επιβάρυνση, όχι μόνο στην ίδια την περιοχή, αλλά και στα έργα ευρύτερα του 
Δήμου. Πρόσφατα χρειάστηκε ν’ αποκαταστήσουμε  τμήματα της οδοποιϊας  προς 
Μέση και χώρο απόσυρσης επειδή περνούν μεγάλα αυτ/τα φορτωμένα 35 τον. κ.λ.π. 
. Πρέπει λοιπόν να υπάρξει ένα ανταποδοτικό τέλος από πλευράς αυτών που κάνουν 
χρήση σ’ αυτόν το χώρο. Οι Κοινότητες του Νομού επιβάλλουν 1 ή 2 δρχ. / κιλό 
στην απόσυρση που γίνεται στο χώρο των διοικητικών τους ορίων. Υστερα απ’ αυτά 
κάλεσα στο γραφείο μου τον πρόεδρο του Α.Σ Μέσης, διότι γίνονται όλες οι 
διαδικασίες ζύγισμα κ.λ.π., τον πάρεδρο της Μέσης και το Σ.Σ της Μέσης, για να 
κουβεντιάσουμε.  Ο πρόεδρος του συν/σμού πρότεινε 40 λεπτά / κιλό. Θεωρήσαμε, 
να μη φτάσουμε στα επίπεδα που έχουν οι άλλες Κοινότητες, αλλά να επιβάλλουμε 
σαν Δήμος την τιμή 60  λεπτά / κιλό ούτως ώστε τα 40 και τα 60 λεπτά να γίνουν μία 
δραχμή. 
 Ενα σημαντικό μέρος αυτών των εσόδων θα χρησιμοποιείται για έργα που θα 
γίνονται στο συνοικισμό της Μέσης. Εισηγούμαι να γίνει δεκτή η πρόταση αυτή και 
προφανώς θα πληρώσουν γι’ όλη την απόσυρση που έχει ξεκινήσει και που γίνεται 
μέσα στο 1996. Δυστυχώς χάσαμε σημαντικά έσοδα τα 5-6 προηγούμενα χρόνια αν 
είχαμε επιβάλλει μία τέτοια οικονομική συμμετοχή. 
Σοφιανίδης: Περιβαλλοντικά δεν επηρεάζεται η περιοχή γενικώτερα; 
Δήμαρχος: Υπάρχει μία επιβάρυνση. Οι χώροι όπου γίνεται η απόσυρση ανήκουν 
στην αρμοδιότητα του Ν.Σ., εξετάζοντας κάποιες τέτοιες προϋποθέσεις και κρίθηκε 
ότι μεταξύ των άλλων χώρων και η περιοχή της Μέσης έχει τις λιγότερες 
περιβαντολλογικές επιπτώσεις. Για την αποκατάσταση αυτών των πραγμάτων είναι 
και η σχετική πρότασή μας στο πρόγραμμα LIFE. 
Ζαμάνης: Προτείνω όπως εκτός από τα ανταποδοτικά τέλη τουλάχιστον θα πρέπει να 
ζητήσουμε από το Ν.Σ και έχει αποθέματα για τέτοιους σκοπούς, να ενισχύσει 
πρόσθετα το Δήμο για την αποκατάσταση της οδοποιϊας  αλλά και γενικά της 
χωματερής. Αν θυμάμαι καλά έχει δώσει 2 εκ. στον συνεταιρισμό Μέσης για τον 
σκοπό αυτό. Γιατί να μην τα δώσει στο Δήμο, αφού ο συν/σμός παίρνει το 0,4 %, για 
ν’ αποκαταστήσει το δρόμο και εν συνεχεία και τη χωματερή. 
Μπαλτζής, πάρεδρος συν/σμού Μέσης: Επειδή όλη η επιβάρυνση γίνεται στη Μέση 
και τόσα χρόνια δεν έχουν γίνει έργα για να υποδεχθούμε την απόσυρση προτείνω 



όπως το μεγαλύτερο ποσό απ’ αυτό που θα εισπραχθεί να διατεθεί στον συνοικισμό 
της Μέσης. Είναι δίκαιο και έτσι πρέπει να γίνει. 
Δήμαρχος: Αυτό που συμφωνήθηκε στη συνάντησή μας ήταν ότι: ένα σημαντικό 
ποσό απ’ αυτό θα πηγαίνει στον συν/σμό. Πριν εισπράξουμε αυτό το ποσό στην 
τροπ/ση της ΣΑΤΑ βάζουμε επιπλέον 12 εκ. για τον συν/σμό. Η Μέση είχε το 
πρόβλημα της ύδρευσης και αποχ/σης σ’ ένα τμήμα της, δημοπρατήθηκε το έργο 
αυτό ύψους 35 εκ. και έχει το πρόβλημα κρασπέδωση-πεζοδρόμηση του κεντρικού 
της δρόμου που ήδη το βάζουμε στη ΣΑΤΑ και στο άλλο μισό του χωριού πρέπει ν’ 
ασφαλτοστρωθούν οι κάθετοι δρόμοι. Ηδη 2 δρόμους βάζουμε στη ΣΑΤΑ, μένουν 
άλλοι 4 ή 5. Προφανές είναι ότι δεν θα γίνουν οι ασφ/σεις μέσα σ’ έναν χρόνο. Σε 
δύο-τρία χρόνια θα έχουν γίνει. Επίσης παραχωρήσαμε ένα οικόπεδο που θα γίνει το 
πνευματικό κέντρο, το ιατρείο και το γραφείο του Σ.Σ. 
Πρόεδρος: Η πρόταση που γίνεται με τη συμπλήρωση των παρατηρήσεων από τον κ. 
Ζαμάνη και τον κ. Μπαλτζή τίθεται σε ψηφοφορία.  Δεν υπάρχει άλλη πρόταση. 
 Στο σημείο αυτό αποχώρησε ο Δήμαρχος για να παρευρεθεί σε γεύμα με την 
επίσημη αντιπροσωπεία του Δήμου Στροβόλου. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 22-8-96 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το γεγονός ότι σε περιοχή του συν/σμού Μέσης του Δήμου γίνεται από 
διάφορους συνεταιρισμούς του Νομού απόσυρση αγροτικών προϊόντων. 
3.- Οτι από τη μεταφορά με μεγάλα φορτηγά αυτ/τα των προς απόσυρση προϊόντων 
έχουν δημιοργηθεί πολλά προβλήματα στο οδικό δίκτυο του συν/σμού, στην καθ/τα 
και στη ρύπανση του περιβάλλοντος. 
4.- Οτι απαιτείται μεγάλη δαπάνη για την αποκατάσταση των ζημιών, που ο Δήμος 
αδυνατεί να την αντιμετωπίσει από δικά του έσοδα, προκειμένου ν’ αποκατασταθούν 
οι ζημίες στο ειδικό δίκτυο και στην ανάπλαση του παραπάνω χώρου.  
5.- Την πρόταση του Δημάρχου για οικονομική συμμετοχή των συνεταιρισμών στην 
αποκατάσταση των ζημιών με 0,60 δρχ. ανά κιλό αποσυρόμενου προϊόντος και τη 
συγκατάθεση της χρήσης του συγκεκριμένου χώρου ως χώρου απόσυρσης αγροτικών 
προϊόντων. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 164 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 Α) Συνηγορεί για τη χρήση του μέχρι σήμερα λειτουργούντα χώρου για 
απόσυρση προϊόντων που βρίσκεται στην περιοχή του συνοικισμού Μέσης, ως 
χώρου απόσυρσης αγροτικών προίόντων. 
 Β) Εγκρίνει την οικονομική συμμετοχή των συνεταιρισμών του Νομού, στην 
αποκατάσταση των ζημιών που δημιουργούνται στο οδικό δίκτυο στην καθ/τα και 
στη ρύπανση του περιβάλλοντος, με το ποσό των 0,60 δρχ. ανά κιλό αποσυρόμενου 
προϊόντος. 
 Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο να προβεί στις απαιτούμενες νόμιμες ενέργειες 
προκειμένου να καταβληθεί στο Δήμο το παραπάνω δικαιούμενο ποσό. 
 Γ) Συμφωνεί όπως ένα σημαντικό μέρος των παραπάνω εσόδων να διατίθεται  
για έργα που θα γίνονται στο συνοικισμό της Μέσης. 
 Δ) Επιφυλάσσεται σε επόμενη συνεδρίαση για την τροποποίηση του 
προϋπ/σμού και του τεχνικού προγράμματος έτους 1996. 
 



 Η απόφαση έλαβε αυξ.αριθμό 491 / 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
 
 Ι. Κουρουζίδης          Ε. Παναγιωτίδης 
Μ.Ποτουρίδης            Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Κόλβατζης             Ε. Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
 

Κ. Βαφείδης                Χ. Παπαγεωργίου 
Ε.  Λελεκάκης             Δ. Ζαμάνης 
Κ. Πουλασουχίδης     Μ. Αδαλόγλου 
Κ. Γκαβαϊσές              Π. Αγαθαγγελίδης 
Λ. Τάκης 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια 18 - 9  - 1996 
      O Δήμαρχος  

 
 
 
 

    ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

  


